
 

 

Motie “Leefbare wijken in een Ongedeelde Stad OOK op onderhoudsniveau geen tweedeling 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 23 februari 2023  

Constaterende dat: - Er geen integrale agenda is voor leefbare wijken, maar enkel een 

integraal beleid voor veiligheid en handhaving  

Overwegende dat:  

- Elke Haarlemmer het verdient om in een aantrekkelijk, levendige en veilige wijk te wonen;  

- We om dat te bereiken ongelijk moeten investeren in wijken en inwoners;  

- Dit op een integrale manier – zoals bijvoorbeeld met de buurtaanpak- met en voor de wijk 

leidt tot de beste resultaten;  

- De gemeente al veel doet om de leefbaarheid in kwetsbare wijken te verbeteren, maar hier 

geen (integrale) rapportage over is - I&O Research Haarlemmers heeft gevraagd hoe zij de 

leefbaarheid in hun wijk ervaren  

- De sociaaleconomische kwetsbare buurten negatieve scores tonen op het gebied van fysiek 

domein, sociaal domein en veiligheid (zowel in ervaring van de bewoners als objectieve 

indicatoren) 

- Opvallend is dat de gemeente wel aan tweedeling doet door verschillende 

onderhoudsniveaus in de stad toe te passen. Overal wonen Haarlemmers die ozb betalen, 

maar het centrum heeft het hoogste onderhoudsniveau en de rest van Haarlem een langer 

onderhoudsniveau.  

Draagt het college op: 

Geen tweedeling te veroorzaken en ieder gelijk te behandelen en dus met een voorstel te 

komen waarbij er geen onderscheid in woonwijken in de stad wordt gemaakt in 

onderhoudsniveau  

 

 


